

sin elite traveller

Feel the freedom of having the
Mediterranean Sea at your doorstep



Colonna Pevero Hotel
Luxury, exclusivity and glamour
in the heart of Costa Smeralda

Отель Colonna Pevero
Роскошь, эксклюзивность и
гламур в самом сердце Коста-Смеральда

Anastasia Chernikova

The Colonna Pevero Hotel is located in Porto Cervo, the heart of the famous Costa Smeralda, which is synonymous with luxury, exclusivity and glamour, where the glittering yachts offer an enchanting backdrop to the most elegant boutiques of the made in Italy top brands. This charming hotel is set on a gently sloping hillside with breath-taking views over the bay, nestled in tranquil gardens where the beautiful scents and colours of the Mediterranean vegetation create a magical atmosphere, transmitting unique emotions. All of the 100 exclusive rooms and suites, are a perfect balance between modern and tradition, boasting spacious terraces and wonderful panoramic views over the Pevero Bay. The 5 swimming pools, are set in the hotel's lovely gardens, creating discreet and relaxing shaded areas. There are 3 restaurants, two of which are à-la-carte, 3 bars a Wellness & Beauty centre as well as a Fitness Area fully equipped with state of the art Technogym equipment. Just 250 m from the hotel sun loungers and parasols are available for hotel guests in a specially reserved area of the Piccolo Pevero Beach. Golf is the sport par excellence at the Colonna Pevero Hotel. Just 4 km away, one of the most exclusive golf clubs in the Mediterranean basin. ■

Отель Colonna Pevero находится в самом сердце Средиземноморского побережья Коста-Смеральда (Изумрудный берег), которое является сегодня синонимом роскоши, эксклюзивности и гламура. Он размещен на холмистой местности в тихом живописном парке, где насыщенные ароматы и яркие краски средиземноморской растительности создают неповторимую атмосферу, сливаясь воедино с блеском дорогих яхт и витрин модных бутиков. Все 100 номеров и люксов отеля сочетают в себе современный комфорт и элементы неповторимого итальянского стиля, и располагают просторной террасой с панорамным видом на залив Певоро. К услугам гостей 5 бассейнов, утопающих в тени зеленого сада, 3 ресторана (2 -à-la-carte ресторана), 3 бара, оздоровительный wellness-центр и фитнес-зал, оборудованный современными тренажерами Technogym. Неподдалеку (250 м) находится пляж Пикколо Певоро с приватной зоной отдыха для гостей отеля, оснащенной шезлонгами и зонтиками. Colonna Pevero – это еще и отличное место отдыха для любителей игры в гольф. Именно здесь, в 4 км от отеля, располагается один из лучших гольф-клубов на Средиземноморском побережье. ■

www.colonnapeverohotel.it

